

PROCEDURES FOR ISSUANCE OF PROXY BY THE SHAREHOLDERS OF EMIRATES INTEGRATED TELECOMMUNICATIONS COMPANY PJSC ("EITC")

With reference to the invitation sent to the shareholders for the General Meeting of EITC which will be held virtually on Monday, 21st March 2022 at 3:00 pm, any of the shareholders of EITC intending to appoint a proxy should use the proxy/ power of attorney form (as appended to the invitation) and the shareholder signature on this form should be approved by any of the following entities in accordance with Article 40(2) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3/Chairman) of 2020 concerning approval of joint stock companies governance guide:

- A. Notary Public.
- B. Commercial chamber of economic department in the state.
- C. Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with any of them.
- D. Any other entity licensed to perform attestation works.

اجراءات استصدار التوكيلات لمساهمي شركة الامارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع. ("الشركة")

بالاشارة الى الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (ش.م.ع) والمزمع عقده في تمام الساعة الثالثة ظهراً يوم الأثنين الموافق 2022 عن طريق تقنية الحضور عن بعد، يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينيب عنه من يختاره (وفق ما جاء في الدعوة)، مع مراعاة الإشتراطات الواردة بالبند 2 من المادة رقم (40) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة، حيث يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها هو التوقيع المعتمد من/لدى أحد الجهات التالية:

- أ- الكاتب العدل.
- ب- غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة.
- ت- بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أى منهما.
- ث- أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق.